



NICARAGUA | ROSALONES 460 GRAN CONSUL

Wrapper: Nicaragua · Binder: Nicaragua · Filler: Nicaragua

Das dicke, mittelkräftige Kleinformat liefert ein Rauchvolumen mit Café Creme, Lakritze und Karamell, abgerundet von Bittermandel und Würze. Aber auch Säuretöne und eine gewisse Schärfe auf der Zunge hält sie parat.

The thick, medium-bodied small format delivers a smoke volume with café creme, licorice and caramel, complemented by bitter almond and spice. But it also has acidic tones and a certain sharpness on the tongue at the ready.

90 ★★★

121 x 23,8 · 4 3/4 x 60
EUR 5,50
CHF n/a
USD 8.00



NICARAGUA | PIO RESURRECTION TORO

Wrapper: Mexico, USA · Binder: Ecuador · Filler: Dom. Rep., Mexico

Diese kräftige box-pressed Maduro entfaltet Obstsüße, Würze von Gewürznelken und erdige, ledrige Aromen. Dazu gesellen sich Röst- und Kaffeearomen sowie eine Frischenote von Eukalyptus und Minze. Wenig Zugwiderstand.

This strong box-pressed Maduro develops a fruity sweetness, the spiciness of cloves and earthy, leathery aromas. To this are added roasted and coffee aromas as well as a fresh note of eucalyptus and mint. Low draw resistance.

90 ★★★

152 x 20,6 · 6 x 52
EUR n/a
CHF n/a
USD 10.50



NICARAGUA | CORDOBA & MORALES FAMILY RESERVE TORO

Wrapper: Ecuador · Binder: Nicaragua · Filler: Nicaragua

Diese eher milde Zigarre ist außerordentlich gut verarbeitet und fest gerollt. Röst-, Nuss- und Holzaromen, ein feiner Säuretouch, zarte Bittertöne, etwas Süße und reichlich Pfeffer ... alles im cremigen Rauch harmonisch verwoben.

This rather mild cigar is exceptionally well crafted and firmly rolled. Roasted, nutty and woody aromas, a fine touch of acidity, a little sweetness and plenty of pepper ... all harmoniously interwoven in a creamy smoke.

90 ★★★

140 x 21,4 · 5 1/2 x 54
EUR n/a
CHF n/a
USD 8.00



NICARAGUA | CAO CONCERT ROADIE

Wrapper: Ecuador · Binder: Connecticut Broadleaf · Filler: Nicaragua, Honduras

Diese Zigarre ist feinwürzig und am Beginn mittelkräftig. Karamell- und Kakaotöne begleiten den öligen, geschmeidigen Rauch. Ab der Hälfte legt sie an Säurenoten (Espresso) und Schärfe zu. Das Finale ist dann eher kräftig.

This cigar is mildly spicy and at the beginning, medium-bodied. Caramel and cocoa tones accompany the oily, smooth smoke. In the second half it increases in acidity (espresso) and tartness. The finale is then rather strong-bodied.

90 ★★★

140 x 21,4 · 5 1/2 x 54
EUR n/a
CHF n/a
USD 6.75



NICARAGUA | 1502 BLACK GOLD TORO

Wrapper: Ecuador · Binder: Nicaragua · Filler: Nicaragua

Die Zigarre entfaltet Röstaromen von Kaffee und Noten von Bitterschokolade, ist leicht süßlich und vollmundig, erdig und „kernig“. Holznoten und Erdaromen mischen sich mit einem pikanten Geschmack im cremigen Rauch. Mittelkräftig, komplex und würzig.

This cigar develops roasted aromas of coffee and notes of bitter chocolate, is slightly sweet and full-bodied, earthy and "pithy." Wood notes and earthy aromas combine with a tart taste in the creamy smoke. Medium-bodied, complex and spicy.

90 ★★★

152 x 19,8 · 6 x 50
EUR n/a
CHF n/a
USD 8.20

